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Zápis č. 28 

z jednání Komise pro mládež a sport 

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 19. 3. 2024 
 

 

Přítomni: Nepřítomni: 

Dopita Pavel, Ing., LL.M., MBA  

Bílý Ladislav, Mgr. Omluveni: 

Odstrčilík Josef Vojtek Radek 

Matyášek Aleš, Ing., Mgr. Jüttner Jan 

Prášil Vladimír Oulehla Miloslav 

Sklenka Miloš, Bc. Raczek Karel 

Tavlaridis Daniel 

Šmakal Martin 

Šrejma Robert, PharmDr. 

Passinger Milan, Ing. 

Frantík Michal 

Axmann Zdeněk, Ing 

Přerovský Martin, Ing., Bc. 

Bruštík Pavel 

 

Šavrňák Lubomír 

 

Hosté: 

Konečný Václav, Ing. 

Tomková Monika, Ing. 

Armsteinová Kateřina, Mgr. 

Zatloukal Petr, Mgr. Ph.D. 

Holubová Romana, Mgr. 
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Program: 

1. Zahájení 

2. Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT3 Podpora 
reprezentantů ČR – vyhodnocení 

3. Program na podporu výstavby a rekonstrukcí sportovních zařízení 
kofinancovaných z Národní sportovní agentury v roce 2024 – vyhodnocení  

4. Program na podporu handicapovaných sportovců v Olomouckém kraji v roce 2024 
– vyhodnocení  

5. Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT4 Podpora 
mládežnických reprezentantů ČR (do 21 let) – vyhodnocení 

6. Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT1 Podpora 
sportovních akcí - 1.kolo – vyhodnocení 

7. Různé 

8. Diskuze a závěr 



Strana 3 (celkem 6) 

Zápis: 

1. Zahájení 

Jednání Komise pro mládež a sport (dále jen komise) zahájil předseda komise  
PharmDr. Šrejma. Přivítal všechny přitomné členy komise.  

Seznámil přítomné s body programu jednání a navrhl posunout projednání bodu „Program na 
podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT1 podpora sportovních akcí – 1. kolo“ až 
jako poslední bod projednávání DP/DT. Nechal o bodech hlasovat. 

Návrh na usnesení: 

Komise schvaluje upravený Program jednání Komise pro mládež a sport ze dne 19. 3. 2024. 

Pro:  14 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

2. Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT3 Podpora 
reprezentantů ČR – vyhodnocení 

Administrátorka DT k tomu podala krátký komentář.  

Poté proběhla diskuze, kde zaznělo: 

▪ nesprávně nastavený systém, jehož výše vychází z požadované částky, tzn., že čím 
vyšší je požadovaná částka, tím vyšší je návrh dotace. 

Následně proběhlo hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Komise pro mládež a sport 

d o p o r u č u j e  

schválit upravenou výši dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

schválit navýšené výše dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

vzít na vědomí informaci o žádostech dle tabulky přijatých žádostí, které byly pro nesplnění 
podmínek vyřazeny a na žádost žadatele stornovány 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

3. Program na podporu výstavby a rekonstrukcí sportovních zařízení 
kofinancovaných z Národní sportovní agentury v roce 2024 – vyhodnocení 

Administrátor DP k tomu podal krátký komentář. 

Poté proběhla diskuze, kde zaznělo: 

▪ nesprávně nastavený systém, jehož výše vychází z požadované částky, tzn., že čím 
vyšší je požadovaná částka, tím vyšší je návrh dotace. 

Následně proběhlo hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Komise pro mládež a sport 

d o p o r u č u j e  
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schválit upravenou výši dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

schválit navýšené výše dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

vzít na vědomí informaci o žádostech dle tabulky přijatých žádostí, které byly na žádost 
žadatele stornovány 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

4. Program na podporu handicapovaných sportovců v Olomouckém kraji v roce 
2024 – vyhodnocení 

Administrátorka DP k tomu podala krátký komentář.  

Bez diskuze. 

Následně proběhlo hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Komise pro mládež a sport 

d o p o r u č u j e  

schválit upravenou výši dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

schválit navýšené výše dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

vzít na vědomí informaci o žádosti dle tabulky přijatých žádostí, která byla pro nesplnění 
podmínek vyřazena 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

5. Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT4 Podpora 
mládežnických reprezentantů ČR (do 21 let) z Olomouckého kraje – vyhodnocení 

Administrátorka DT k tomu podala krátký komentář. Členové komise byli dále upozorněni, že 
u žadatele č. 22 návrh komise v případě navýšení o 10 % překročil požadovanou výši dotace 
a je tedy nutné částku upravit na maximum požadované výše dotace, tj. 10 000 Kč. 

Bez diskuze. 

Následně proběhlo hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Komise pro mládež a sport 

d o p o r u č u j e  

schválit upravenou výši dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

schválit navýšené výše dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 



Strana 5 (celkem 6) 

d o p o r u č u j e  

vzít na vědomí informaci o žádostech dle tabulky přijatých žádostí, které byly pro nesplnění 
podmínek vyřazeny a na žádost žadatele stornovány 

Výsledek hlasování: Pro/9, Proti/0, Zdržel se/5 Návrh nebyl přijat. 

6. Program na podporu sportu v Olomouckém kraji v roce 2024, DT1 Podpora 
sportovních akcí – vyhodnocení 

Administrátor DT k tomu podal krátký komentář.  

Poté proběhla diskuze, kde zaznělo: 

▪ p. Frantík navrhuje rozdělit do budoucna DT Akce na akce významného a méně 
významného charakteru, z důvodu různé úrovně významnosti akcí a velkého rozpětí 
mezi minimální a maximální výší dotace (5 000 Kč až 1 000 000 Kč) 

Následně proběhlo hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Komise pro mládež a sport 

d o p o r u č u j e  

schválit upravenou výši dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/7, Proti/0, Zdržel se/7 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

schválit navýšené výše dotací u navrhovaných žádostí dle tabulky přijatých žádostí 

Výsledek hlasování: Pro/6, Proti/1, Zdržel se/7 Návrh nebyl přijat. 

d o p o r u č u j e  

vzít na vědomí informaci o žádostech dle tabulky přijatých žádostí, které byly pro nesplnění 
podmínek vyřazeny a na žádost žadatele stornovány 

Výsledek hlasování: Pro/8, Proti/0, Zdržel se/6 Návrh nebyl přijat. 

7. Různé 

▪ komise doporučuje do budoucna odstranit z pravidel bod 9.7. zabarvený text pod 
tabulkou: 
„Pořadí žadatelů bude seřazeno podle počtu dosažených bodů. Žadatelům s počtem bodů 26 
– 95 může být vyhověno v plné výši nebo částečně nebo nevyhověno. Ke krácení požadavku 

13 nebo nevyhovění dojde s ohledem na dosažené bodové hodnocení žádosti především  

v případech převisu žádostí a nedostatku finančních prostředků, které jsou v daném dotačním 
programu k dispozici. V případě krácení požadavků žadatelů s bodovým hodnocením 26–95 
bodů bude přihlíženo k celkovému počtu dosažených bodů a žadatelé se stejným dosaženým 
počtem bodů budou vždy kráceni procentuálně stejně“. 

 

Následně proběhlo o tomto hlasování. 

Návrh na usnesení: 

Komise pro mládež a sport 

d o p o r u č u j e  

odstranit z pravidel dotačních programů/titulů v oblasti sportu větu týkající se stejného 
procentuálního krácení žadatelů se stejným bodovým ziskem 

Výsledek hlasování: Pro/13, Proti/0, Zdržel se/1 

▪ další jednání komise proběhne 22.5.2024, nikoliv 21.5.2024, jak bylo plánováno. 

 



Strana 6 (celkem 6) 

8. Diskuze a závěr 

Diskuze neproběhla. 

V Olomouci dne 20. 3. 2024 

………………………………. 
PharmDr. Robert Šrejma 

předseda komise 
Přílohy:  Prezenční listina 

 


